
 

 

 

 ÎNCOTRO? Spre schimbare...  

 În cadrul acestui proiect, noi, studenţii din anul II şi III de 

la PIPP, la iniţiativa doamnei conf. dr. Laura Ciolan și a celorlați 

profesori din departament, am reuşit să 

dăm viaţă Facultăţii de Psihologie şi 

Ştiinţele Educaţiei, aflată la etajul cinci al 

clădirii din Leu. 

 

 Cu paşi mărunţi am dat culoare 

acestei facultăţi. Ideea cu privire la 

schimbare a acestui spaţiu care nu era deloc 

prietenos a prins rădăcini încă de anul 

trecut, dar abia acum am dat contur imaginaţiei.  

 Unde-s mulţi puterea creşte şi facultatea se 

înveseleşte. Culoarul de dinainte nu era la fel de primitor ca profesorii de la 

care învăţam şi nici sălile nu ne reprezentau, aşa că într-o zi ne-am adunat în 

holul de la Secretariat, am strâns materialele de lucru, ne-am împărţit sarcinile 

şi fiecare a fost liber să se exprime artistic atât timp cât ceea ce 

pictam ne reprezenta misiunea şi profesia.  

 Ceea ce ne-a ajutat să ne exprimăm a fost încrederea că 

putem reuşi, astfel încât fiecare student şi-a pus amprenta. Nu a 

fost nevoie să învăţăm cum să desenăm 

pentru că fiecare dintre noi ştia deja asta, 

aşa că AM ALES CA SCHIMBAREA 

SĂ FIM NOI. Această experienţă ne-a 

readus împreună, ne-a ajutat să fim 

solidari, să fim mai buni, să ne împrietenim, aşadar scopul ne-a unit, 

acela de a crea un spaţiu pentru studiu, un loc plăcut unde să venim cu 

drag. Ne face mândri să ştim că am putea aduce zâmbetul pe buze 

viitorilor studenţi şi invităm şi alte facultăţi să ne preia ideea. În final 

noi, viitorii profesori, am învăţat că scopul de a educa şi de a îndruma 

elevi creativi este unul comun şi doar împreună cu ei putem realiza 

asta. 



 Cu siguranţă pauzele vor fi mult mai plăcute şi relaxante în 

holul dinspre Secretariat care este  nou decorat. Bineînţeles că 

decoraţiunile sunt creaţii realizate de studenţi. 

 La avizier, notele vor fi mult mai bune. 

 

 Sălile de seminar, lipsite de viaţă până acum, îi motivează pe studenţi să viseze 

şi să aibă idei noi care vor contribui la schimbarea la faţă a educaţiei din România.  

 

 

 Călătoria noastră transformativă ne-a ajutat să creştem şi ne bucurăm că tot 

ceea ce veţi găsi aici este parte din noi. Am absolvit din punctul de vedere al creativităţii, deoarece 

produsul este excepţional. La început aveam temeri, dar, la final, când am văzut ceea ce am 

realizat, am câştigat încrederea de a continua pe drumul  ales. 

 



 

 

 

 Vizitatorilor site-ului nostru şi al facultăţii le urăm... 

 

 Şi NU UITAŢI! 

 

 Păşiţi cu  încredere, aşa cum am făcut-o şi noi, şi veţi reuşi! 

 


